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Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2024. február 9i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
ÉDbl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Tóth Béla képviselő 91fő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita címzetes főjegyző, Dr. Varnyu Péter
aljegyzőhatósági osztályvezető, Háriné Németh Ilona
gazdasági osztályvezető,  Ábrahámi Dóra műszaki
osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési osztályvezető,
Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Huszárné Kovács Márta Zengő Óvoda intézményvezető, Lics
Zoltán Régió 2007 Kft. ügyvezető

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselőtestület soros nyílt ülését 992 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő
testület határozatképes, 9 képviselő tartózkodik az ülésteremben. A két hiányzó képviselő
jelezte távollétét.
Javaslatot tesz. a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
30/2024.(II.9.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. február 9
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
31/2024.(II.9.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. február 9
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.



Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.

A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

—

10.

11.

12.

13.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
32/2024.(II.9.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:
Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.

Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról
Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

Sportegyesületek beszámolója 2023. évi működésükről, személyi és tárgyi feltételeikről, az
önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: polgármester MAN ii i

sportegyesületek vezetői

Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről
Előadó: polgármester

Az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 9/2023.(II.23.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2023. évi felhasználásának és az alap
maradványának elfogadásáról
Előadó: polgármester

A pedagógusok részére többletjuttatás megállapítása
Előadó: polgármester

Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési
kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének meghatározása
Előadó: polgármester

Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének elfogadása
Előadó: polgármester

Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról
Előadó: polgármester

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

A Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a 2024/2025ös nevelési év
beiratkozási időszakának meghatározása
Előadó: címzetes főjegyző

A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző



14. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

15. Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos 2024. évi bérleti díj felhasználásáról
Előadó: polgármester

16. A gyepmesteri feladatokat ellátó Pet Patrol Kft. vállalkozói szerződés módosítási kérelme
Előadó: polgármester

17. Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
Előadó: OKSB elnöke

18. Döntés a 7000 Sárbogárd, 0126/7 hrszú terület használatáról
Előadó: polgármester

19. Lajtos Gábor rendőr zászlós körzeti megbízotti kinevezése
Előadó: polgármester

20. ,, Runbogárd" futócsapat támogatási kérelme
Előadó: polgármester

21. Sárbogárd Város Polgármestere 2/2017. számú Cafeteriajuttatási szabályzatának módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

22. "Téli igazgatási szünet elrendelése
Előadó: címzetes főjegyző

23. Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.
Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése

Dr. Sükösd Tamás: a vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítéséről már a
közmeghallgatáson beszámolt az ÜJB elnöke.
A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
Január 22én Ipari parkos érdeklődőkkel tartottunk egyeztetést.
Január 23án monstre segélyezési napot tartottunk. Több mint 300as ügyszámot sikerült

januárban generálni. Ez nagyon sok kérelmet jelent. Gyakorlatilag 34 naponta
segélyezünk.

Január 24én a hulladékgazdálkodással kapcsolatos egyeztetés volt, bevonva a MOHU Mol Zrt
t is. Az átalakult rendszerben elég sok kérdés vetődik föl.

Január 25én alpolgármester úrral együtt részt vettünk a Fejér Vármegyei Közgyűlés ülésén.
Költségvetés elfogadására került sor, illetve olyan pályázati keretnek az
elfogadására, ami érintheti Sárbogárdot is.

Január 26án épület és egyéb biztonsági szolgáltatást nyújtó céggel egyeztettünk. Minden év
elején megtesszük ezt.

Január 27én Sárközi Zsigmondné szépkorút köszöntöttem. Innen is gratulálok neki.



Január 29én a sportcsarnokban tartottunk bejárást garanciális jelleggel. Ugyanezen a napon
egyeztettünk az orvosokkal az átalakult ügyeleti rendszer, illetve az átalakult
ügyeleti rendszer kapcsán ellátandó olyan feladatokról, amelyek közül talán a
leglényegesebb változás az, hogy az ügyeletet fenntartó OMSZ azt kérte, hogy az
ügyeleti időszak, ami hétköznap 16 órakor kezdődik, előtte mindig legyen a városban
valahol rendelés. Egy körzetben legalább. Ez alapvetően nem nagyon tudott gondot
okozni, mert egyébként is volt délután négyig kiírt rendelés a városban. Leszámítva
az elmúlt 1314 évben a pénteki napot, mert ott az ügyeleti szolgáltatóval az volt a
megegyezés, hogy ők pénteken délben kezdenek, ezért pénteken dél után már nem
kellett, hogy legyen rendelés. Az orvosokkal sikerült megegyeznem négy pénteki
napról. Úgy tűnik minden hónapban kell ilyen egyeztetést tartanunk. A februári és
márciusi beosztás megvan, ki is írták a rendelőkben. Ez azt jelenti, hogy amelyik
körzet délután van ott a körzet lakói normál protokoll szerinti orvosi ellátásban
részesülnek, akik pedig más körzetekben laknak ők a sürgősség szabályai szerint
mehetnek oda.

Január 30án már az új TOP Plusz kiírások kapcsán tartottunk egyeztetést.
Január 31én intézményvezető asszonnyal egyeztettünk az óvoda kapcsán. Ez a jogalkotási düh,

ami rajta van a parlamenten és a kormányon a pedagógusok kapcsán ez egészen

addigra jelenne meg amikor tudnánk normál szinten kezelni és nem kéne minden
előterjesztést átírni és időnként átírni a költségvetést utóbb megjelenő jogszabályok
miatt.

Február 1jén az Ipari park beruházásnak volt a kincstári ellenőrzése. Mindent rendben találtak.
Teljes egészében jól zajlott le az ellenőrzés. Utóellenőrzések még a következő öt
évben várhatók ugyanúgy, ahogy az összes többi pályázatnál is. Ugyanezen a napon
történt meg az orvosi ügyelet átadása. Már egy gyakorlati problémára tegnap sikerült
fényt derítenünk. Ma megpróbálom elérni ez ügyben az orvosi ügyelet. vezetőjét.
Addig rakodtak, amíg a konnektorból kihúztak egy egységet, amiről azt gondolták,
hogy az övéké, de nem, mert az a kondenzációs kazán wifis távirányítójának volt a
beltéri egysége. Mivel egyelőre nem volt áramszünet nem felejtette el a kazán a
programot, nagyon fűt, úgy kellett lejjebb venni a vízhőfokot, mert nem tudunk rajta
állítani anélkül, amit elvittek.

Február 2án újra voltak Ipari parkos érdeklődőink. Véleményem szerint ezekből szerződés is
lesz.

Február 5én megtartottuk a költségvetés intézményvezetői egyeztetését. Erről a rövid
összefoglalót megkapta mindenki. Ezen a napon Kenessey Gyula halálának
évfordulójáról emlékeztünk meg.

Február 6án hallhattuk a Telecom SG hálózat bővülés és átalakulásnak a terveiről, illetve a
kivitelező képviselője volt itt és azt mondta, hogy ő úgy látja, hogy ez most akkora
lendületet kapott, hogy 2025. év végéig elkészül. Ez két dolog miatt lényeges.
Egyrészt szimpatikus volt az, hogy nem vagyunk hatósági szinten ebben, mert
építéshatóság már rég nincs Sárbogárdon, de ők azt fontosnak tartották, hogy egy
város életében még akkor is, ha meglevő oszlopokon húznak el sok mindent, bár lesz
alépítményes is, hogy már most beszéljünk róla, hogy mi mit szeretnénk és mit
lehetne ebből a dologból kihozni, és hogyan fog ez elkészülni. Ez megoldaná a város
egyes részeinek internetes problémáit. Ez optikai kábellel a lehető legjobb változat,
az oszlopra felépítve is szemben a másikkal. Az optikait sokkal jobban meg lehet
feszíteni és nem fognak lógni a vezetékek. Remélem mindenkivel megegyeznek és
— ezt különösen Tóth Béla képviselőtársunknak ajánlom figyelmébe — a műszaki
osztályvezető észrevette, hogy pld. a főutcán a föld alatt lenne megvalósítva, mi
jeleztük, hogy ezt csak úgy tudjuk elképzelni, hogy utána húzni kell rá egy aszfaltos
járdát végig. Azt mondta a tervező, hogy már több település volt, ahol a Telecom
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erre rábólintott. Ez alapvetően talán nyújthat olyanban segítséget, amit korábban a
magunk részéről nem tudtuk megoldani, az pedig, ha az Internet hálózat jó lenne
akkor pld. a sárhatvani lakossági fórumnak az értelme felében elveszne.

Február 8án volt KözépDuna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsának az
ülése. Én fölvetettem, hogy mikor fogjuk tárgyalni a szolgáltatási szerződéseket, ami
azt jelenti, hogy az önkormányzati társulás beszerezte az új kukás autókat, vagy
innen valók pld. a szelektív kukák, amit megkaptunk. Az autókra most a szerződés
kifutófélben van, mert a Vertikál Zrt. és a Dunanett Kft. közötti vita miatt, csak
március 31ig vannak leszerződve. Talán elindult egy folyamat tegnap. Nekünk a
lakosság érdeke felülírja a két cég gazdasági érdekeiket. Ez még egy hosszú harc
lesz. Tegnap folytattunk egyeztetést a Fejér Vármegye Kereskedelmi és Iparkamara
képviselőjével, aki elmondta, hogy szeretnének ismét aktív részesei lenni a
vállalkozások életének és többféle képzést indítani, vállalkozói klubot szervezni.
Bérelni szeretnének egy termet. Felajánlottam, hogy ehhez biztosítunk helyet.

Előző testületi ülés zárt ülésen a kitüntetésekre volt lehetőség jelölni, de ezzel a jogunkkal nem
éltünk.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. .
Előadók:... a végrehajtásért felelősök sss :

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy vane
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselőtestület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.

A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését elfogadta
és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
33/2024.(II.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.

A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
34/2024.(1I.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
35/2024.(TI.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a szervezési osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

3. Sportegyesületek beszámolója 2023. évi működésükről, személyi és tárgyi
feltételeikről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: polgármester

sportegyesületek vezetői

Dr. Sükösd Tamás: mindegyik egyesület határidőre benyújtotta beszámolóját, az önkormányzat
által biztosított támogatás felhasználásáról elszámolt. Az egyesületek mögött tényleges tagság
és tényleges munka van, az önkormányzattal jól együttműködnek. Mindenki végzi a munkáját,
remélem örülnek neki, hogy az önkormányzat nem kötelező feladatként meg tudta tartani, hogy
a sport támogatást tudjuk tovább vinni. Egyelőre nem továbbfejlesztett szinten, de azon a
szinten, amin van.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane?

Borbély Sándor: sajnálom, hogy ez a négy beszámoló egy kalap alatt van, mert nem teljesen
egyformák. A kézlabdások, íjászok, karatésok megértették, hogy milyen egy beszámoló,
alkalmazták is. Sajnos a legnagyobb támogatást élvező Sárbogárd SE, ők a tavalyihoz
hasonlóan most is mellé nyúltak egy kicsit. Egy beszámolónak van egy szöveges része és egy
számszaki része. Nem ítélkezni akarok a tevékenységük fölött, de az nem helyénvaló, hogy azt
mondja, hogy kaptunk 2 millió forintot és elköltöttük. Mire? Minimális elvárás, hogy anyagot
kapjunk, hogy arról lehessen dönteni. Nem fogok bemenni és utánajárni, hogy melyik
számlával mi lett. Biztos, hogy elszámoltak vele, de a szöveges rész alapján nem tudom
elfogadni. Vártam volna, hogy számszakilag kimutatják, hogy mire költötték a támogatást.

Nedoba Károly: az íjász egyesületnél elnökváltás volt. Gilicze Lászlóval nem volt nehéz együtt
dolgozni. Tény és való, hogy egy karakteres személyiség, az egyesületért mindent megtett,
küzdött érte. Egy jó elnöknek az a dolga, hogy a , falig elmenjen". Ő is ezt tette. Elment a falig.
Mindent ki akart sajtolni az önkormányzattól, minden problémával megkeresett bennünket.
Technikai kérdés. Ha egy pályázatot benyújtanak és az nincs aláírva. Az érvényes, vagy sem?

Dr. Venicz Anita: alá kell írni.

Nedoba Károly: szóval nem érvényes aláírás nélkül. Kérem azt, hogy a kézilabda egyesület
beszámolójáról ne szavazzunk, mert Rehák Sándor nem írta alá a beszámolóit. Mindenki aláírta,



csak ő nem. Javaslom, hogy ne fogadjuk el. A következő testületi ülésre írja alá és akkor
elfogadjuk.

Dr. Sükösd Tamás: aláírta a beszámolóját, csak nincs bescannelve. Nincs kedvük scannelni
vagy nincs meg a technológiájuk hozzá. Aláírja, de nem hozza be az aláírt példányt, pedig jár
erre, hanem egyszerűen az elkészült beszámolót küldik el emailben. Akkor lenne érvénytelen,
ha kizártuk volna az emailes benyújtás lehetőségét, de nem zártuk ki.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel Nedoba Károly módosító javaslatát, mely szerint a VAX
Kézilabda Egyesület beszámolóját az aláírás hiánya miatt a Képviselőtestület vegye ki a
napirendi pontból és miután az elnök a beszámolót aláírta kerüljön vissza a testület elé. Aki
ezzel egyetért kézfelemeléssel jelezze!

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
36/2024.(II.1.) határozata

VAX Kézilabda Egyesület beszámolójának levétele a napirendi pontról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a VAX Kézilabda Egyesület beszámolóját
az elnök aláírásának hiánya miatt a napirendi pontról leveszi.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. márciusi testületi ülés

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a VAX Kézilabda Egyesület kivételével.

A Képviselőtestület 8 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
37/2024.(II.1.) határozata

Sportegyesületek beszámolója 2023. évi működésükről, személyi és tárgyi feltételeikről, az
önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,Sportegyesületek
beszámolója működésükről, személyi és tárgyi feltételeikről" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

A képviselőtestület a Sárbogárd SE, Sárréti Íjász Club, Nihon Karate Kyokai SE beszámolóját
megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi.

Határidő: értesítésre: február 29.
Felelős: polgármester

jegyző

4. Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a 2023as évben csak a két sporttelep volt. 2024ben ez már másképpen fog
kinézni. Mindkét sporttelep működik. Ugyanazon egyesület mindkét sporttelep gazdája. Azt
végig kell majd gondolnunk, hogy hogyan tudunk az energiafelhasználáson még racionalizálni
vagy esetleg olcsóbbá tenni. Onnan gondolom, hogy infrastrukturálisan nincsen probléma, hogy
az rendszeres és élő probléma volt, hogy nem szerettek idejönni a megye II. csapatok sem, mert



nem volt melegvíz, nem volt jó a WC, beázott az épület. Ezek most elmúltak. Ezek olyan
dolgok, hogy a sporthoz való használatot élénken elősegítik, meg nyilván adott esetben most
talán remélem a jövedelemtermelőképessége is jobb lett a nagy műfüvesre a sárbogárdi
pályának, mert a téli bajnokságot az MLSZ most már itt is rendezi.
Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB, majd a PVVB elnökét,
hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: maga az ingatlanrész a város tulajdona, de más az üzemeltetője. Komoly
beruházások vannak. Mi történik akkor, ha az üzemeltetője a későbbiek során más lesz. Akkor
a beruházás által létrehozott érték kié? Viszi magával?

Dr. Sükösd Tamás: nem lehet elvinni, nem illeti meg az elvitel joga nyilván.

Borbély Sándor: Az önkormányzat tulajdonában van minden beruházás?

Dr. Sükösd Tamás: igen. Taos pályázaton az önkormányzat nem indulhat, az egyesület
indulhat, de tulajdonosi hozzájárulás kell. Az ingatlan különleges övezetben van, csak
sporttárgyú beruházást lehet ezeken végezni.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
38/2024.(1I.9.) határozata

Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a , Tájékoztató a
sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárd SE tájékoztatóit megismerte,
az abban foglaltakat elfogadja.

Utasítja a polgármestert, hogy a képviselőtestület döntéséről tájékoztassa a sportszervezet
vezetőjét.

Határidő: értesítésre: 2024. február 26.
Felelős: polgármester

5. Az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 9/2023.(II.23.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?



Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ÜJB, az OKSB,
az ESZB és a PVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Gegyzőkönyvhböz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát fjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: mindig hozzá kell igazítanunk a költségvetést a tényszámokhoz.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásta teszi fel az slatenjesztésltett, szereplő rendeletmódosítás
elfogadását. SE ——  e— ösi B

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta:

Sárbogárd Város Onkormányzata Képviselőtestületének
3/2024.(1I.21.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló
9/2023.(II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról

6. Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2023. évi felhasználásának és az
alap maradványának elfogadásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: környezetvédelmi alapot képezett nagyon régen az önkormányzat. Ez azóta
van. A környezetvédelmi alapba a talajterhelési díjon túl néha vannak olyan cégek, akik
valamilyen fajta környezetvédelmi bírságot kapnak és ennek a 3094a jut az önkormányzathoz.
Lehet látni, hogy a környezetvédelmi alap összege azért növekedett, mert az egyik hulladékos
céget megbüntethették, tekintettel arra, hogy 3 millió forintot kapott ebből a város. A
környezetvédelmi alapnak a felhasználásában vannak standart dolgok. A Zábrák Kft. üzemelteti
a felhagyott hulladéklerakón a monitoring kutakat. Ezenkívül a környezetvédelmi alapból
vásároljuk a vadkamerákat, aminek vannak eredményei. Lovaskocsis illegális trágyaelhelyezők
elleni feljelentés utoljára tegnap történt, de előtte is volt. Ennek ellenére a 170 km külterületi
útnál az embereknek ez a képessége, hogy megtalálják, hogy hova lehet még valamit leborítani
ez elég jól működik, mert lehet látni, hogy a környezetvédelmi alap legnagyobb kiadásainak
egyike az illegális hulladéklerakók felszámolása. A környezetvédelmi alapra komoly szükség
van, meg arra is, hogy rend legyen. A vadkamerák elhelyezését továbbra is folytatni kívánjuk,
eddig ez volt a leghatékonyabb fellépési mód.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?



Borbély Sándor: szemétlerakás, ezt már mondtam párszor. Az általam ismert települések között
a legdrágább. Van, ahol ingyenes.

Dr. Sükösd Tamás: a hulladékudvar? Tömegkorláttal mindenhol ingyenes a MOHU Mol Zrt.
óta, csak nincs a közelben hulladékudvar, ami nyitva lenne.

Borbély Sándor: amikor 20.000 Ft körül van egy tonna zöldhulladék lerakása ott már nem
beszélhetünk olcsóságról. Fokozódik az illegális hulladéklerakók száma, mert rákényszerülnek
az emberek. Utána történik ennek a hulladéknak az összegyűjtése, ami többek között azért
keletkezik, mert nagyon drága a hulladék elhelyezése. Az illegális szemétlerakók felszámolása
a város költsége. Jól értem?

Dr. Sükösd Tamás: akkor a város költsége, ha közterületen van.

Borbély Sándor: az a probléma, hogy korlátlanul emelhetik az átvételi árakat.

Dr. Sükösd Tamás: a környező hulladékudvarokba pld. 150 kgig lehet vinni építési hulladékot
és nincsenek összekötve a hulladékudvarok. Ha három helyre elviszed le tudod adni ingyen. Az
a baj, hogy még mindig nincs környezeti engedélye a mi hulladékudvarunknak. Azzal nem értek
egyet, hogy nőtt az illegális hulladéklerakók száma.

Borbély Sándor: 2 millió forint körüli összegre emlékszem.

Dr. Sükösd Tamás: olyan is volt, de volt olyan is amikor pályázatból 11 millió forintot
költöttünk arra, hogy pld. a kislóki út mellett volt az a több száz m3 hulladék, amit mi hordtunk
el egy hétig, de az nem került környezetvédelmi alapnál terhelésre, mert pályázatból fizettük
ki.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
. 39/2024.(II.9.) határozata

Döntés az Onkormányzati Környezetvédelmi Alap 2023. évi
felhasználásának és az alap maradványának elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete jogkörében eljáró polgármester a , Döntés
az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2023. évi felhasználásának és az alap
maradványának elfogadásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztésben részletezettek alapján
megállapítja, hogy Sárbogárd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló
önkormányzati rendeletében meghatározottak szerint az Önkormányzati Környezetvédelmi
Alap számlán lévő 2023. évi nyitóegyenleget képező pénzösszeg és az alap további bevételei a
Sárbogárd "Város Önkormányzat — Képviselőtestületének — ,, Az Önkormányzati
Környezetvédelmi Alap működéséről" szóló 41/2015. (X. 21.) önkormányzati rendelet 3. § (1)
bekezdésében foglalt célok megvalósítását szolgáló tevékenységekre kerültek felhasználásra.

A  Képviselőtestület az elkülönítetten vezetett 5044001610026861  számlaszámú
Környezetvédelmi Alap számla 2023. év január 1i nyitó egyenlegét 4.965.752, Ft összeggel,
a 2023. év december 31i záró egyenlegét, amely egyben a Környezetvédelmi Alap számlán
lévő pénzmaradvány mutatója is 4.754.176, Ft összeggel jóváhagyja.
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A számláról történt 2023. évi kifizetéseket a
 Zábrák Kft. részére: 784.474,., Ft
 Vadkamera elhelyezése 252.566, Ft
 IMlegális szemétlerakók felszámolása 3.839.836. Ft

kifizetés összesen: 4.876.876, Ft
bruttó összeggel, a részösszegekhez rendelt munkálatokkal hagyja jóvá.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete felkéri Sárbogárd Város Ciímzetes
Főjegyzőjét, hogy a döntésről tájékoztassa a Fejér Vármegyei Kormányhivatalt.

Határidő: tájékoztatásra: 2024. június 1.
Felelős: polgármester

címzetes főjegyző

7. A pedagógusok részére többletjuttatás megállapítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: üdvözlöm intézményvezető asszonyt a teremben. Önkormányzati kötelező
feladat az óvoda. A pedagógus béremelés forrása megérkezett. Ez nem jelenti azt, hogy tovább
nyílik az olló az óvodafenntartásnál az állami forrás és az önkormányzati között. Attól, hogy
magasabb lesz a pedagógusok bére úgy tűnik, hogy nem kell hozzátennünk saját bevételből
forrást. Az is tény, hogy elsőre azt gondoltuk, hogy ez nagyobb eltérítési lehetőségeket fog adni,
de most úgy tűnik, hogy nem, miután a Rétvári államtitkár úr utolsó nyilatkozata alapján azt
akarjuk hinni, hogy azzal a táblázattal kell számolnunk, amit a nemzeti pedagóguskar közread.
Örülök, hogy egyrészt legalább ennek a szektornak rendeződött a bérkérdése, annak is örülök,
hogy ennek megvan a forrása és nem nekünk kell biztosítani. Azt tartalmazza a határozati
javaslat, hogy a mostani forrásokból ezekre a szintekre kerülnek föl az óvodapedagógusok bérei.
Ezt tudjuk biztosítani január 1től az óvodapedagógusoknak. Meg is tudják kapni. Az
esélyteremtési illetmény részt, ami jelen pillanatban az intézmény négy feladatellátási helyből
háromnál meg kell felelni különböző feltételeknek, azt szintén ebből az összegből kell
finanszírozni, remélhetőleg ez is kijön belőle. Egész évre így gondoljuk és ezért most egyéb
eltérítési lehetőségeket nem hoztunk ebbe a javaslatba, tekintettel arra, hogy az viszont nem
látszik. Az eddig is elve volt a sárbogárdi képviselőtestületnek, hogy ha valahol képződött
valamelyik intézménynél maradvány, akkor ott az intézményvezető kapott lehetőséget arra, hogy
ezt jutalomként kiossza. Ez most is lehet egy vezérlő elv, bár itt a jogszabály egyéb típusú
módosításai miatt intézményvezető asszonnyal azt beszéltük, hogy komoly motivációt kaptunk
arra, hogy a korábban egyébként jó ötletnek és forintálisan is jól működő ötletnek tűnő dolgot,
amely szerint a hiányzó óvodapedagógus helyet pedagógiai asszisztens látja el, ezt próbáljuk a
lehető legjobban visszaszorítani, mert ez most ebben a tekintetben nem éri meg. Mert egyik
oldalon a pedagógia asszisztensnek a fizetése ugyan alacsonyabb, de belekerült a jogszabályba
egy másik egyébként azt hiszem, hogy szakmailag is és fönntartói szempontból is vitatható
létjogosultságú elem, ami alapján ez a fajta megoldás hosszú távon egyértelműen drágának
ígérkezik.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

11



Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
40/2024.(II.9.) határozata

A pedagógusok részére többletjuttatás megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , A pedagógusok részére
többletjuttatás megállapítása " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Púétv. szerint 2024. január 1jén
megállapított pedagógus fokozatonkénti illetmény forrását biztosítja, melynek
megállapítása a munkáltató feladata. A további differenciálás lehetősége a későbbiekben
felülvizsgálatra kerül.

A Képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy az illetményekkel kapcsolatos munkaügyi
intézkedéseket tegye meg. —

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

8. Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő
fizetési kötelezettségeinek és a költségvetési évet követő három évre várható
összegének meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: saját bevételnél ilyenkor az iparűzési adó 5096át kell néznünk. Gazdasági
osztályvezető asszony tájékoztatott, miszerint december 31. bankszüneti nap volt, azért látszik
az első oszlopban, hogy volt kötelezettségünk, mert azt 2023. december 31es adat, de
nyilvánvalóan a lejárat az a következő banki nap. Tehát ezt 2024ben utaltuk el. Ez a tanuszoda
fejlesztési hitelnek volt az utolsó részlete. Innentől kezdve ebben az oszlopban nulla található.
Arányaiban az adósságot keletkeztető ügyletekből származó fizetési kötelezettség a saját bevétel
itt kimutatott arányos részének az 5094áig mehetne el. Ez nálunk 094 lesz. Költségvetést
megalapozó, kötelező határozat, ezért kell elfogadni mindig a költségvetést megelőzően.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: a helyi adóból származó bevétellel kapcsolatban szeretnék kérdezni. Ez az 500
millió forint hogyan jött össze? Azt hiszem 280 millió volt.

Háriné Németh Ilona: az 500 millió egy tervszám. Ennyivel tervezünk. Ha 560 millió lesz annak
örülni fogunk és a 2024. évi beszámolóban azt fogjuk hozni.

Dr. Sükösd Tamás: a következő három évre vonatkozik, senki nem tudja mennyi lesz.

Borbély Sándor: rendben, csak azt nem tudom miért 500 millió?

Dr. Sükösd Tamás: mert az a várakozásunk, hogy lesz annyi.
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A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
41/2024.(II.9.) határozata

Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető
ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek és a költségvetési évet

követő három évre várható összegének meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az önkormányzat saját bevételeinek és az
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő
három évre várható összegének meghatározása tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és az
önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési
kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegét a következőképpen
határozza meg:

i adatok eFtban
353/2011. (XII. 30.) Korm. Rendelet értelmében az
önkormányzat saját bevételének minősül 2024. 2025. 2026. 2027.

500 0001 — 500000 500 000
1. a helyi adóból származó bevétel, 500 000 000 000 000 000
2. az önkormányzati vagyon és az önkormányzatot
megillető vagyoni értékű jog értékesítéséből és
hasznosításából származó bevétel,

3. az osztalék, a koncessziós díj és a hozambevétel, 5 000 0001/ 5 000 0001/ 5 000 000/ — 5 000000
4. a tárgyi eszköz és az immateriális jószág,
részvény, részesedés, vállalat értékesítéséből vagy
privatizációból származó bevétel, 0 0 0 0

5. bírság, pótlék és díjbevétel, valamint 1500 0001/ 1500 000/ 15000001 1500000

6. a kezességvállalással kapcsolatos megtérülés.
506500) — 506 500 506 500

Saját bevételek 506 500 000 000 000 000
Az önkormányzat adott évi saját bevételeinek 253250) 253250 253 250
5090a 253 250 000 000 000 000

adósságot keletkeztető ügyletekből és
kezességvállalásokból fennálló kötelezettségek 2024. 2025. 2026 2027.

Fejlesztési hitel törlesztése (utak, közműfejlesztés) 1 657 000

Hitel, kölcsöntörlesztés államháztartáson kívülre 0

Hosszú lejáratú hitelek, kölcsönök kamata 175 000

Összesen 1 832 000
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Utasítja a polgármestert, hogy az adósságot keletkezető ügyletekhez történő hozzájárulás
részletes szabályairól szóló 353/2011.CXII.30.) Korm.rendelet alapján a szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: március 16.
Felelős: polgármester

9. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: megtartottuk januárban az I. fordulót, hogy lehessen látni, hogy melyek
azok az irányok, amivel haladunk tovább. A két forduló között lezajlott az intézményi
egyeztetés. Az a diszkrét fejlesztés, amit mi be akartunk tenni, adott esetben bérben, ahol meg
tudtuk ezt tenni annak mindenki örült. A béren kívüli juttatásoknak úgyszintén. A 2024es
költségvetést vezérlő elvként ugyanúgy a takarékosság kell, hogy jellemezze, mint eddig
mindegyiket, mert jelentősen könnyebb lenne, ha mondjuk az iparűzési adó tervszámunknál
azon kellene polemizálni, hogy ez 2,1 milliárd, vagy 2,3 milliárd, mert vannak ilyen
nagyságrendek ebben a vármegyében a hasonló méretű városoknál. Pld. Bicske és Mór teljesen
más típusú gazdálkodásnak tud nekiindulni. Reméljük, hogy ebben tudunk tovább zárkózni, ha —
más nem az Ipari park és minden egyéb által. Tudjuk azt is, hogy vannak még speciális területei
a vármegyének, mint a különleges gazdálkodási övezet, ahol teljesen más a szisztéma. A mi
utunk nem ez. A mi utunk az, hogy szépen lassan próbáljuk gazdálkodást felépíteni és
próbáljunk tovább haladni előre. Az önkormányzat vezérlő elvei között ott van továbbra is,
hogy egyéb adó bevezetését nem tervezzük. A kintlévőségek kezelésének továbbra is
következetesnek és szigorúnak kell lenni ugyanúgy, ahogy ez eddig is volt. A személyi jellegű
kiadások vonatkozásában: ezek mindig tudnak változni azzal, amikor a minimálbér és a
garantált bér emelkedik utána adott esetben hozzá szükséges igazítani a számokat. Azonban a
közszférának a bennünket leginkább érintő részét a köztisztviselői illetményalaphoz ismét nem
sikerült központi költségvetési szinten hozzányúlni. Így az, hogy a 60.000 Ftos illetményalapot
tartsuk meg, amit eddig is alkalmaztunk most már évek óta, az nem is tud kérdésként fölmerülni,
mert visszafele nyilván nem lehet lépni, ennél magasabbat viszont illetményalapként nem
gondoltunk, hogy be lehetne vezetni. Eltérítésekkel és egy általános 20946os emeléssel
gondoljuk kompenzálni az egyéb gazdasági változásokat. Mindig el szoktam mondani, hogy ez
azért egy hangulatjavító pályaorientációs emelés. A dologi kiadásoknál és az intézményi
kiadásoknál egy észszerű gazdálkodás az alapvető elv és a takarékosság. A nem kötelezően
vállalt feladatokat egyelőre megtartjuk azon a szinten, amelyiken vannak és inkább segítjük a
társadalmi szervezeteket pályázatokon indulni, vagy forráshoz jutni, mert azt gondolom, hogy
ez lehet az a legjobb segítség, ami egyrészt hatékony másrészt pedig nem bennünket terhel. A
2024. évi költségvetésnél többszöri újraszámolás után azt lehet látni, hogy a bevételi előirányzat
1.900.954.812 Ft, a kiadási előirányzat 2.154.707.366 Ft. Ebből következően a forráshiány
253.752.524 Ft, amit a várhatóan 300.000.000 Ft realizálódó maradvánnyal lehet finanszírozni.
Az előterjesztésnek fontos része, hogy hogyan nézett ki február 15ig a bevétel, kiadás és ezt
kell egyidejűleg jóváhagyni. Az önkormányzatnak a saját bevételei illetve adósságot
keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségének aránya az nálunk ilyen szempontból
a lehető legjobb. Ezt a költségvetést úgy kellett megalkotni, hogy az intézményeink közé
bekerült a sportcsarnok, aminek nem a 2024es lesz gazdálkodási szempontból a legjobb éve.
Tekintettel arra, hogy a villamosenergia közbeszerzéskor nem volt nagyon választásunk, így
utolsó körön már csak az MVM Zrt. maradt. Az MVM Zlit. pedig előírta az a kötelező
mennyiséget, amire mindenképp szerződni kellett, amiről most már a gyakorlatból látjuk, hogy
sok. Természetesen kezdeményeztünk módosítást, de még nem jutottunk előbbre ez ügyben.
Megkérdeztem a többi települést, akinek hasonló problémája van, az eredményük ugyanez,
mint a miénk. Az a szerencse, hogy ez a szerződés 2024el elmúlik a világból és 2025ben már
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a tényleges számok alapján fogunk tudni közbeszereztetni a villamosenergiát, mert addigra
fogjuk látni, hogy a működés számai mit mutatnak. Egyelőre ezért van magasabb kiadási
szinttel tervezve a sportcsarnok. Úgy látom a bevétel termelő képességével nincsen baj,
mindennap nyitva van este tíz óráig. A közszférában dolgozók közül, a köztisztviselőkön kívül,
a könyvtárnál a közgyűjteményi dolgozók esetében fogjuk tudni megoldani talán ezt a
bérfeszültséget. Ők tipikusan azok, akik mindenből kimaradtak. Ha a szociális szektorban is
tudunk megtakarítást, maradványt hozni, akkor azt nyilván az eddigi évek tapasztalatával
egyezően jutalomra lehet fordítani. A költségvetést a magam részéről stabilnak gondolom. A
takarékosság, mint vezérlő elv mellett fogunk tudni működni. Azt nem gondolom, hogy nem
lesznek olyan problémáink, amiket nem látunk előre. Gondolok itt különböző műszaki jellegű,
közmű jellegű vis majorokra, amik minden évben voltak. Olyan tartalékkal indul el a
költségvetés, hogy ezekre tudjunk reagálni.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezem az ÜJB, az OKSB, az ESZB és a
PVVB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást?

ÉDbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: a könyvtárnál a 7494os dologi emelést mi indokolja? A másik: az intézmények
között nem találtam a sportcsarnokot pedig azt a város üzemelteti.

Háriné Németh Ilona: a könyvtárnál a 7494os dologi emelést a 2023. évi tényszámok
indokolják. Ilyen szinten emelkedtek az energiaköltségek. Gáz, víz, áram. A könyvek
beszerzési értéke. Tehát a működési költségek indokolják.

Borbély Sándor: nem találtam az intézmények között a sportcsarnokot.

Háriné Németh Ilona: az önkormányzatnál van bent.

Dr. Sükösd Tamás: sorként bent van. Jelenleg a sportcsarnok által termelt bevételeket az
önkormányzat számlájára fizetik be. Itt realizálódik minden. Cégbe lehetett volna kiszervezni,
de egyelőre nem tűnt realitásnak. De egyébként sem tudtuk volna megtenni addig, amíg nincs
használatbavételi engedély.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.
A Képviselőtestület 7 igen, 1 nem 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestületének
4/2024.(II.21.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Onkormányzatának 2024. évi költségvetéséről

10. — Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm Lics Zoltán ügyvezető urat a teremben. Az ellátó
céggel technológiailag jól együtt tudunk működni. Nyilván ők alapvetően szintén érzékenyek
leginkább a garantált bér változására és az üzemanyagéra is. Ezt két módon lehet javítani. A
likviditás, ha kevesebb járat van, a másik pedig az, hogy emelünk a díjon. A járatritkítást nem
tartottam egyelőre realitásnak. Vannak olyan idősávok amikor biztosan nem lehet vele mit
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kezdeni. Így is egészen sok észrevételt kaptunk, amikor próbajelleggel bevezettünk valamit
aminél ügyvezető úr jelezte, hogy az utasszám a nulla és az egy között van, mondjuk öt egymás
utáni számolásban, akkor el kell gondolkodni azon, hogy annak a járatnak kelle közlekednie.
Akkor azt úgy ítéltük meg, hogy nem kell.
Az igény megérkezett korábban, de az volt a döntés, hogy a költségvetés elfogadása után lehet
rendezni ezeket a sorokat.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

" Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
42/2024.(II.9.) határozata

Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a polgármester előterjesztésében
megtárgyalta a , Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról"" tárgyú előterjesztést és
az alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Régió 2007 Kft. (8142 Úrhida, Dózsa
György utca 48.) helyi közösségi közlekedési szolgáltatás finanszírozási helyzetére való
tekintettel úgy döntött, hogy a Közszolgáltatási szerződés szerinti önkormányzati
költséghozzájárulás (ellentételezés) összegét, 2024. március 1. és december 31. közötti
időszakra, 464.146 Ft/hó összeggel megnöveli a közszolgáltatás folyamatos fenntartása
érdekében, így a jelenlegi szerződés szerinti bruttó 3.385.854 Ft/hó összeg, 2024. március 1. és
december 31. közötti időszakban 3.§850.000 Ft/hó összegre változik.

A Képviselőtestület felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a Közszolgáltatási szerződés
módosításáról és aláírásáról. Egyben a döntésről a közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

11. — A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: nincs változás. Az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos
anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a PVVB, majd az
OKSB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
43/2024.(II.9.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovoda felvételi körzethatárainak
megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi
körzethatárainak megállapítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárait az alábbiak szerint állapítja meg:
Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Székhely 7000 Sárbogárd Mikes köz 3.

7000, ADY ENDRE ÚT (teljes közterület)

7000, ANNA MAJOR (teljes közterület)

7000, ÁRPÁD LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, ÁRPÁD UTCA (teljes közterület)

7000, ASZTALOS UTCA (teljes közterület)

7000, ATTILA UTCA (teljes közterület)

7000, BARÁTSÁG LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, BARÁTSÁG UTCA (teljes közterület)

7000, BAROSS UTCA (teljes közterület)

7000, BERCSÉNYI UTCA (teljes közterület)

7000, BERZSENYI DÁNIEL UTCA (teljes közterület)

7000, BETHLEN GÁBOR UTCA (teljes közterület)

7000, BOLONDVÁR TANYA (teljes közterület)

7000, CSIK UTCA (teljes közterület)

7000, CSÓK ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

7000, CSÖGÖR KÖZ (teljes közterület)

7000, DAMJANICH UTCA (teljes közterület)

7000, DOBÓ ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

7000, DÖRÖGDI KÖZ (teljes közterület)
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7000, FENYŐ UTCA (teljes közterület)

7000, GAGARIN UTCA (teljes közterület)

7000, GERGELY KÖZ (teljes közterület)

7000, GILICE KÖZ íteljes közterület)

7000, GÖBÖLÖS KÖZ (teljes közterület)

7000, HALADÁS ÚT (teljes közterület)

7000, HATVANI ÚT (teljes közterület)

7000, HŐSÖK TERE (teljes közterület)

7000, IFJÚSÁG UTCA (teljes közterület)

7000, IPARI SZŐLŐ (teljes közterület)

7000, ISKOLA KÖZ (teljes közterület)

7000, JÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)

7000, KERESZT UTCA (teljes közterület)

7000, KERTALJA UTCA (teljes közterület)

7000, KÍGYÓ KÖZ (teljes közterület)

7000, KINIZSI UTCA (teljes közterület)

7000, KIS KÖZ (teljes közterület)

7000, KIS UTCA (teljes közterület)

7000, KISFALUDY UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK PUSZTA (teljes közterület)

7000, KISLÓK ADY ENDRE UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK HUNYADI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK JÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK KOSSUTH UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK PETŐFI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK RÁKÓCZI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK RÓZSA UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK SZABADSÁG UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK TAVASZ UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓKI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓKPUSZTA (teljes közterület)

7000, KOSSUTH ÚT (teljes közterület)

7000, KOVÁCS KÖZ (teljes közterület)
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7000, KÖZPONTI TANYA (teljes közterület)

7000, KÜLSŐSZŐLŐHEGY (teljes közterület)

7000, LAKTANYA (teljes közterület)

7000, LÁZÁR UTCA (teljes közterület)

7000, MÁDI KÖZ (teljes közterület)

7000, MÁNYOKI UTCA (teljes közterület)

7000, MÁTYÁS KIRÁLY UTCA (teljes közterület)

7000, MÁV TELEP (teljes közterület)

7000, MÉSZÖLY GÉZA UTCA (teljes közterület)

7000, MIKES KÖZ (teljes közterület)

7000, MILLENIUM 2000. ÚT (teljes közterület)

7000, NAGY LAJOS UTCA (teljes közterület)

7000, NAP UTCA (teljes közterület)

7000, NÉMETH LAJOS KÖZ (teljes közterület)

7000, NÉMETHSAROK UTCA (teljes közterület)

7000, NYÍL UTCA (teljes közterület)

7000, Ó UTCA (teljes közterület)

7000, PETŐFI SÁNDOR UTCA (teljes közterület)

7000, POSTA UTCA (teljes közterület)

7000, PUHA KÖZ (teljes közterület)

7000, RADNÓTI MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7000, RÓZSA UTCA (teljes közterület)

7000, SALAMON UTCA (teljes közterület)

7000, SALLAITANYA (teljes közterület)

7000, SÁVOLY KÖZ (teljes közterület)

7000, SIMON KÖZ (teljes közterület)

7000, SIMON UTCA (teljes közterület)

7000, SÖVÉNY UTCA (teljes közterület)

7000, SZEGFŰ UTCA (teljes közterület)

7000, SZÉLSŐ UTCA (teljes közterület)

7000, TEMPLOM KÖZ (teljes közterület)

7000, TINÓDY KÖZ (teljes közterület)

7000, TINÓDY UTCA (teljes közterület)



7000, TOMPA MIHÁLY UTCA (teljes közterület)

7000, TURY MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7000, ŐSZ UTCA (teljes közterület)

7000, VÁGÓHÍD UTCA (teljes közterület)

7000, VAK BOTTYÁN UTCA (teljes közterület)

7000, VIDEOTON GYÁRTELEP (teljes közterület)

7000, VIRÁGRÉSZ UTCA (teljes közterület)

7000, VIRÁGSAROK KÖZ (teljes közterület)

7000, VIRÁGSAROK UTCA (teljes közterület)

7000, WESSELÉNYI UTCA (teljes közterület)

7000, ZRÍNYI MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT (részletes, páratlan 189, páros 292)

7000, SPORT UTCA (teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Tagóvoda 7000 Sárbogárd, Gesztenye sor 1.

7000, MINDSZENTPUSZTA (teljes közterület)

7003, AKÁCFA UTCA (teljes közterület)

7003, ÁLMOSVEZÉR UTCA (teljes közterület)

7003, ARANY JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7003, BÉKE UTCA (teljes közterület)

7003, BOCSKAI UTCA (teljes közterület)

7003, CSABA UTCA (teljes közterület)

7003, DEÁK FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, EGRESSY BÉNI UTCA (teljes közterület)

7003, ELŐDVEZÉR UTCA (teljes közterület)

7003, ERKEL FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, FASOR UTCA (teljes közterület)

7003, FEHÉRVÁRI ÚT (teljes közterület)

7003, GÁRDONYI GÉZA UTCA (teljes közterület)

7003, GESZTENYESOR (teljes közterület)

7003, HADNAGYPUSZTA (teljes közterület)

7003, HÁRSFA UTCA (teljes közterület)

7003, HOMOKSOR (teljes közterület)
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7003, HUBA UTCA (teljes közterület)

7003, IBOLYA UTCA (teljes közterület)

7003, JILEKTANYA (teljes közterület)

7003, JÓKAI MÓR UTCA (teljes közterület)

7003, KAZINCZY FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, KILLERTANYA (teljes közterület)

7003, KÖLCSEY FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT (részletes, páratlan 91, páros 94)

7003, LÁSZLÓ UTCA (teljes közterület)

7003, LEHEL UTCA (teljes közterület)

7003, MAGYAR UTCA (teljes közterület)

7003, MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7003, MUNKÁCSY MIHÁLY UTCA (teljes közterület)

7003, NEFELEJCS UTCA (teljes közterület)

7003, NYÁRFA UTCA (teljes közterület)

7003, PARK UTCA (teljes közterület)

7003, RÁDITANYA (teljes közterület)

7003, RÁKÓCZI UTCA (teljes közterület)

7003, RÉTSZILAS VASÚTÁLLOMÁS (teljes közterület)

7003, RÉTSZILAS UJ UTCA (teljes közterület)

7003, SEMMELWEIS IGNÁC UTCA (teljes közterület)

7003, SZABADSÁG UTCA (teljes közterület)

7003, SZARVASPUSZTA (teljes közterület)

7003, SZÉCHENYI UTCA (teljes közterület)

7003, TÁNCSICS UTCA (teljes közterület)

7003, TISZA UTCA (teljes közterület)

7003, ÚJ UTCA (teljes közterület)

7003, VASÚT UTCA (teljes közterület)

7003, VEZÉR UTCA (teljes közterület)

7003, VÖRÖSMARTY UTCA (teljes közterület)
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Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7000 Sárbogárd, Szent 1. utca 49.

7000, ABAI ÚT (teljes közterület)

7000, ALSÓKÖRTVÉLYES TANYA (teljes közterület)

7000, ALSÓTÖBÖRZSÖK TANYA (teljes közterület)

7000, BÁGYI SOR (teljes közterület)

7000, BAJCSYZSILINSZKY UTCA (teljes közterület)

7000, BALASSI BÁLINT UTCA (teljes közterület)

7000, BEM UTCA (teljes közterület)

7000, BIGLITANYA (teljes közterület)

7000, CSONKA UTCA (teljes közterület)

7000, DÉCSEI SZŐLŐHEGY TANYA (teljes közterület)

7000, DÓZSA GYÖRGY LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, DÓZSA GYÖRGY UTCA (teljes közterület)

7000, ESZE TAMÁS UTCA (teljes közterület)

7000, HANTOSI ÚT (teljes közterület)

7000, HONVÉD UTCA (teljes közterület)

7000, HUSZÁRTANYA (teljes közterület)

7000, IMREMAJORI ÚT (teljes közterület)

7000, KATONA UTCA (teljes közterület)

7000, MÁJUS 1. MAJOR (teljes közterület)

7000, SZÁZADOS UTCA (teljes közterület)

7000, SZENT ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

7000, TEMETŐ ÚT (teljes közterület)

7000, TEMETŐKÖZ (teljes közterület)

7000, TÜZÉR UTCA (teljes közterület)

7000, VAJER KÖZ (teljes közterület)

7000, VASÚTI ŐRHÁZ (teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7018 SárbogárdPusztaegres, Hatvani u. 50.

7000, SÁRHATVAN PUSZTA (teljes közterület)

7018, ADY ENDRE UTCA íteljes közterület)
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7018, BAROSS JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7018, DEÁK FERENC UTCA (teljes közterület)

7018, DÉGI UTCA (teljes közterület)

7018, DÓZSA GYÖRGY UTCA (teljes közterület)

7018, FEHÉRVÁRI UTCA (teljes közterület)

7018, HATVANI UTCA (teljes közterület)

7018, KISS UTCA (teljes közterület)

7018, KOSSUTH LAJOS UTCA (teljes közterület)

7018, KÖZTÁRSASÁG TÉR (teljes közterület)

7018, ÖDÖNMAJOR (teljes közterület)

7018, ÖRS PUSZTA (teljes közterület)

7018, PETŐFI SÁNDOR UTCA (teljes közterület)

7018, RÁKÓCZI FERENC UTCA (teljes közterület)

7018, SZÉCHENYI ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

és

7019, ANTALMAJOR (teljes közterület)

7019, ARANY JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7019, DÓZSA UTCA (teljes közterület)

7019, HALASTÓ (teljes közterület)

7019, HATVANJÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)

7019, JÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)

7019, KÜLSŐHATVANPUSZTA (teljes közterület)

7019, NAGYH.  KOSSUTH LAJOS UTCA . ] (teljes közterület)

7019, NAGYH. ZICHY JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7019, NAGYHÖRCSÖK PUSZTA (teljes közterület)

7019, ORSZÁG ÚT (teljes közterület)

7019, PETŐFI UTCA (teljes közterület)

7019, TÖBÖRZSÖKI ÚT (teljes közterület)

Határidő: értesítésre, adatszolgáltatásra: 2024. március
Felelős: jegyző

12. — A Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a 2024/2025ös nevelési
év beiratkozási időszakának meghatározása
Előadó: címzetes főjegyző
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Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti áz OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 44/2024.(II.9.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovodába történő jelentkezés módjának és a 2024/2025ös nevelési év
beiratkozási időszakának meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta A Sárbogárdi Zengő
Ovodába történő jelentkezés módjának és a 2024/2025es nevelési év beiratkozási időszakának
meghatározása tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengő Óvodában a következő időpontok történik az óvodai beiratkozás a
2024/2025es nevelési évre:

2024. április 222324. — 9:0015.30 óráig.

A nemzeti köznevelésről szóló törvény rendelkezéseit minden esetben figyelembe kell venni,
különös tekintettel az alábbiakra:

Férőhelyek betöltésének sorrendje:

A 3. életévüket, valamint 5. életévüket 2024. VIII. 31ig betöltő gyermek

1. — aki életvitelszerűen az óvoda felvételi körzetében lakik.
2. — szüleinek munkahelye a felvételi körzetben van
3. — aki Sárbogárd közigazgatási területéről érkezik.

A törvényben meghatározott átlag csoportlétszámtól való lefelé történő eltérés nem
megengedett, a maximális létszám túllépése megengedett, a törvényben meghatározott
mértékben. ,
A települési önkormányzat honlapján a Sárbogárdi Zengő Ovoda felvételi körzetei feltöltésre
kerülnek.

Határidő értesítésre: azonnal közzétételre: március 20., beíratásra: április 24.
Felelős: jegyző, intézményvezető

13. — A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző
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Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: ezek általában azon a ténybeli alapon vannak — a nyári rendre gondolok —
ami az igények és az igények kielégíthetősége szempontjából az évek során kialakult. Most is
így terjesztette elő az intézményvezető. Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás vane a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 45/2024.(II.9.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovoda éves nyitva tartási rendjének megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta A Sárbogárdi Zengő Óvoda
éves nyitva tartási rendjének megállapítása tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Az intézmény heti nyitva tartása

Óvoda címe: Heti nyitvatartási idő:

Székhely (Sárbogárd, Mikes köz 3.) 50 óra
Tagóvoda (Sárszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 50 óra
Töbörzsöki Telephely (Sárbogárd, Szent István út 49.) 47,5 óra
Pusztaegresi Telephely (Pusztaegres, Hatvani út 50.) 45 óra

A Sárbogárdi Zengő Óvoda nyári részleges zárva tartási rendje:

Óvoda címe: Zárva tartás időpontja

Székhely
(Sárbogárd, Mikes köz 3.) 2024. július 29.  2024. augusztus 31.

Tagóvoda
(Sárszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 2024. június 24. — 2024. július 26.

Töbörzsöki Telephely
(Sárbogárd, Szent István út 49.) 2024. június 24.  2024. augusztus 31.

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.) 2024. augusztus 01.  2024. augusztus 31.

Az intézmény a gyermekek napközbeni ellátását folyamatosan biztosítja a 2011. CXC. Nkt
előírása szerint a kijelölt óvodában.

Óvoda címe: Ügyeleti nyitva tartás
Székhely
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(Sárbogárd, Mikes köz 3.) 2024. június 24.  2024. július 26.
Tagóvoda
(Sárszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 2024. július 29.  2024. augusztus 31.

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.) 2024. június 24.  2024. július 31.

Ggény esetén)
Határidő: értesítésre: azonnal
Felelős: jegyző, intézményvezető

14. — A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: évek óta változatlan a nyitva tartási rend. Az előterjesztést az OKSB
tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont
kapcsán? .
Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
46/2024.(1I.9.) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde éves nyitva tartási rendjének megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta A Sárbogárdi Hársfavirág
Bölcsőde éves nyitva tartási rendjének megállapítása tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde zárva tartási rendje: 2024. augusztus 131.

Határidő: értesítésre: azonnal
Felelős: jegyző, intézményvezető

15. — Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos 2024. évi bérleti díj felhasználásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: hosszútávú együttműködés van a távhőszolgáltatóval a koncessziós
szerződés alapján. Azt a fejlesztés végrehajtották, üzemeltetik, de önmagában a rendszert is kell
üzemeltetni. A 2024. évi felhasználásnál a szakemberek tesznek javaslatot, műszaki osztály
megnézi, itt is pont ezt történt. Lehet látni, hogy a fűtőmű melletti melyik vezetékek cseréjére
fog sor kerülni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
47/2024.(II.9.) határozata

Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos 2024. évi bérleti díj felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,,.Döntés a távhőszolgáltatással
kapcsolatos 2024. évi bérleti díj felhasználásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi döntést hozta:

1.) 1., A József Attila u. 15. szám alatti fűtőmű Távhő ellátási területen 4 db önálló"és 2 db
közösített táhővezeték elosztó akna van üzemeltetés alatt, melyekben a vezetékek
korrodáltság okozta károsodása változó mértékű. A felmérés alapján a József A. u. 14. alatti
udvari területen lévő közösített aknában lévő fűtési és melegvízvezetékek állapota jelenleg
is ellátási , veszélyforrást" jelent a Családsegítő, tornaterem, 16 tantermes iskola és
Kossuth Zsuzsanna általános iskola épületeinek folyamatos távhőellátási biztonságára. A
több mint 30 éves vezetékeken a talajvíz (esős időszakokban) a vezetékeken jelentős
(korróziótól elvékonyodott csőfalak) állapotromlást okozott.
A , veszélyforrás" megszüntetése a közösített táhővezeték elosztó aknában lévő fűtési és
meleg vízvezetékek teljes cseréjével eszközölhető. Az aknában lévő távhővezeték
szakaszok cseréje ISOPLUS rendszerelemek beépítésével kerülhet kivitelezésre, melynek
várható használati élettartama 50 év felett várható. A fűtési fővezetékről leágazó
gimnázium, családsegítő 1 tornaterem épületek szakaszoló elzáró szerelvényeinek cseréje
is szükséges, mivel ezen berendezések ismert állapotuk alapján csak részlegesen zárnak
(áteresztenek) és ezek is erősen korrodáltak.
Az aknában lévő vezetékszakaszok cseréjét követőn ezen a ponton lévő jelenleg fennálló
, veszélyforrás" megszűnik.

4.500.000.Ft — ÁFA

2, A HEMO épület melletti távhő fővezetéki leágazó aknában felmérés alapján a
távhővezetékek ürítésére szolgáló vezetékeken lévő elzárók állapotuk alapján cserére
szorulnak, illetve ezek csatlakozó vezetékeinek javítása nem halasztható.

500.000.Ft  ÁFA

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy a döntéséről
a határozat megküldésével értesítse a Szolgáltatót, gondoskodjon az Egyszerűsített Vállalkozói
szerződés megkötéséről, továbbá a határidőben történő műszaki átadásátvételi eljárás
lefolytatásáról és a pénzügyi elszámolás érdekében a szükséges intézkedések megtételéről.

Határidő:  értesítésre és az Egyszerűsített Vállalkozói Szerződés megkötésre: 2024. március 31.
 műszaki átadásátvételi eljárásra, pénzügyi elszámolásra: 2024. december 15.

Felelős: polgármester
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16. — A gyepmesteri feladatokat ellátó Pet Patrol Kft. vállalkozói szerződés módosítási
kérelme
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: ha az emberek jogkövetőek lennének és minden kutyában lenne chip
valószínűleg abban is jogkövetők lennének, hogy felelősen tartsák őket, mert akkor utolérhető
a tulajdonos. Nem járunk annyira messze. Sajnos az állati hullákkal történő szennyeződéseket
sem lehet kizárni. A Domján dűlőn időnként ez felmerül, bár van kamera, reméljük meglesz az
elkövetőt. Elhullott szárnyasok kidobálása többször előfordul és számos más olyan feladat,
amivel a gyepmesternek kell küzdeni.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

.. Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az a PVVB javaslata szerint az előterjesztésben szereplő
határozati javaslat , A" változatának elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
48/2024.(1I.9.) határozata

A gyepmesteri feladatokat ellátó Pet Patro Kft.
vállalkozói szerződés módosítási kérelme

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete ,, A gyepmesteri feladatokat ellátó Pet
Patrol Kft. vállalkozói szerződés módosítási kérelme" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi döntést hozza:

A Képviselőtestület utasítja a polgármestert, hogy a Pet Patrol Kft.vel (cégjegyzék szám: 07
09030746, adószám: 27318609207) 2024. március 01. napjától a keretszerződés lejártáig a
Vállalkozói szerződésben foglalt feladatok ellátására módosítsa a keretszerződést, havi nettó
345. 070. Ft átalánydíj kikötésével, a pályázatban meghatározott többletfeladatok ellátására
vonatkozóan pedig 133. Ft /km kiszállási díj és nettó 795 Ft/nap/kutya, macska megfigyelés
(karantén) tartási díj összeggel.

Határidő: a keretszerződés módosítására 2024. február 29.
Felelős: polgármester

17. — Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
Előadó: OKSB elnöke

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Erős Ferenc: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: klasszikus programot tartalmaz. Tehát azt a fajtát, amit még Nedoba Károlyféle bizottság honosított meg Sárbogárdon és mi tovább folytattuk. Talán vannak elemek,amikkel fejlesztettük is. Voltak olyan évek (pld. Covid időszakában), amikor nem lehetettrendezvényt tartani. Volt, amikor az energiaválság miatt nem mertünk semmilyen forrást ebbeaz irányba hozni. Akkor egy sokkal kisebb rendezvény volt, az is két részletre szétbontva. Teljesegészében egy magánszponzor által biztosított összegből. Ez volt a tavalyi év. Az idei évbenmagánszponzorunk nincs. A Sárbogárdi Kulturális Egyesület évét az egyesület vezetőjévelközösen úgy próbáltuk lemodellezni, hogy olyan pályázatokon indult és ért el eredményt,amivel egyértelműen a Sárbogárdi napokat kívántuk akár technikailag, akár pénzügyilegsegíteni. Ennek megfelelően állt össze a program. Kicsit lehet, hogy sokáig vártunk ki az óvatostervezés mentén a megkeresésekkel. A kvázi előkészítő bizottságnak Horváth István, címzetesfőjegyző asszony, az OKSB elnöke és jómagam vagyunk a tagjai. November körül már elszoktuk kezdeni a szervezőket presszionálni, hogy valamit mondjanak a május utolsóhétvégéjére. Elég régóta ez az időpont van kijelölve, idén is ezen a hétvégén kerül megtartásraa rendezvény. Amikor elkezdtünk egyeztetni, már majdnem január közepe volt. Ezért azelőzetes egyeztetésen képbe került előadók közül nem maradt állva senki. A másodikegyeztetésről sem. Sokféle kapcsolatot kellett bevetni. Ezek az előadók egyszerű emberléptékével mérve nem olcsók, ehhez képest úgy tűnik, hogy elég jól le vannak kötve. Próbáljukazt az ívet is vinni, hogy legyen egy nap, ami mindenkinek, de inkább a fiataloknak szól. Ez,ha meg tudjuk szervezni az előadókkal akkor inkább a szombat. Illetve legyen egy olyanvasárnap, ami már a régebb óta fiataloknak talán kedvezőbb ebben a tárgykörben. A gyereknapiprogramok legfőbb előadója az Alma együttes már nem köthető le ilyenkor. Nekik kb. másfélévvel korábban kell jelezni, hogy gyereknapra el tudjanak jönni, de a Holló együttes is hasonlószínvonalat képvisel és a gyerekek szeretik.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pontkapcsán?

Borbély Sándor: nem tudom mibe kerül mindez. 20 millió forint rendben van, de mi a bevétel?
Dr. Sükösd Tamás: ingyen adjuk az egészet. A Sárbogárdi napok vezérlőelve volt, hogy nemvolt bevétel központú sosem.

Borbély Sándor: az árusok, a ringlispíl stb.?

Dr. Sükösd Tamás: a búcsúsok fizetnek területhasználati díjat, de nem sokat, az árusokatkiadjuk egy szervezőnek és a szervezőnek meghatározzuk, hogy melyik programoknak a díjátkell neki ebből kifizetni. Pld. a szervező fizeti évek óta a tűzijátékot. Az idén a szervező fogjafizetni az ABBA showt, a sátrat és egyéb járulékos dolgokat.
Nedoba Károly: a Sárbogárdi Napok programja döbbenetesen jó. Ez visszaköszön a 2010. előttiidőkre, Van benne a fiataloknak az idősebbeknek is program. A rendezvényt egyetlen egy dologtudja elrontani az pedig az időjárás. Több élő koncert van. Ha jó idő lesz 45.000 fő is lehet. ALord együttes és az EDDA húzónevek. Siker lesz. Olvastam, hogy a program még nemvégleges.

Dr. Sükösd Tamás: mert Pataki Attila még nem küldte vissza a szerződést.

Nedoba Károly: ha gesztust akartok tenni a 6570 éves korosztálynak szombaton egy populistaprogramot tegyetek be. 300.000 Ftból meg lehet oldani.

Dr. Sükösd Tamás: egyik sem ért rá.

Nedoba Károly: segítek ebben. 300.000 Ftért meg lehet szerezni egy 25 perces palybacket.Kéne egy Sláger tvs műsor, az idősebbek örülnének.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.
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A Képviselőtestület 8 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
49/2024.(1I.9.) határozata

Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett Programjának
elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a , Sárbogárdi Napokrendezvénysorozat programjának elfogadása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatothozta:

Sárbogárd "Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. május 2526. közöttmegrendezésre kerülő Sárbogárdi Napok programtervét az alábbiak szerint fogadja el:XXX. Sárbogárdi Napok programterve 2024.
Május 25. (szombat):

délelőtt:

Családi főzőverseny
Band of Streets együttes , sétálós" műsora

délután és este:

 ABBA Show (Fésűs Nelli és Détár Enikő vagy Ladinek Judit) — Sárréti Csókavirág Néptánc Együttes
 — Irigy Hónaljmirigy
 — Band of Streets együttes színpadi műsora
 USNK együttes
  TDanny
 — Discover Band

Május 26. (vasárnap):

délelőtt:

Gyermeknap
 Kézműves játszóház
 Népi fajátékok
 Holló együttes gyermekműsora
 Habparty

délután és este:

 —Boka Boogie Band koncert
 — Lord együttes koncert
 — Edda koncert

Tűzijáték

A program még szervezés alatt van, nem végleges!

Utasítja a polgármestert, hogy a programokra az előadókkal a szerződést kösse meg.Utasítja az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottságot, hogy a Sárbogárdi Napokrendezvényszervezését a technikai részletekig végezze el, a rendezvénysorozat végénszámoljon be a képviselőtestületnek.

Határidő: folyamatos, illetve: 2024. május 2526.Felelős: szerződések megkötéséért a polgármester
rendezvényszervezésért, beszámolóért: OKSB
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18. Döntés a 7000 Sárbogárd, 0126/7 hrszú terület használatáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ez egy árokrész, amit az emberek előszeretettel dobálták tele szeméttel. Aszomszéd ingatlan tulajdonosa évek óta szedi ki a szemetet, vágja a füvet. Kérelmet nyújtott be,Ő egybekerítené a saját ingatlanával így valószínűleg kevesebb szemét kerülne az árokba éstudná is ezt üzemeltetni. Amikor az előterjesztés készült akkor az ingatlangazdálkodássalfoglalkozó kolléganő mondta, hogy a rendeletben szereplő 79 Ft/m2 összeggel számol. Később,amikor az előterjesztés elkészült akkor átsiklottam fölötte, utána vettem észre, hogy jelenlegegy személytől, aki rendben tart egy árkot attól nem kérhetünk még évente 80.592 Ftot, ezértmódosító javasaltot tettem a bizottsági ülésen. Legyen az összeg 20.000 Ft/év.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

50/2024.(1II.9.) határozata
Döntés a 7000 Sárbogárd, 0126/7 hrszú terület használatáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Döntés a 7000 Sárbogárd, 0126/7hrsz.ú terület használatáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzata használati szerződést köt Molnár László sárbogárdi lakossalaz önkormányzat tulajdonát képező 7000 Sárbogárd, 0126/7 hrsz.ú árok használatára az alábbitartalommal:

1)

2)

HASZNÁLATI SZERZŐDÉS

Sárbogárd Város Önkormányzata tulajdonában lévő ingatlan
használatára

Sárbogárd Város Önkormányzata 7000 Sárbogárd, Hősök tere 2. adószám: 15727330207, képviseli: Dr. Sükösd Tamás polgármester és Dr. Venicz Anita jegyző  mintHasználatba adó a Képviselőtestület Kth. számú határozata alapján használatba adja,Molnár László szül.: , anyja neve: , 7000 Sárbogárd, BajcsyZsilinszky u.33. számalatti lakos  mint Használó — használatba veszi a Sárbogárd, külterületi 0126/7 hrszú1168 m? nagyságú árkot térítés ellenében.

A használati szerződés 2024. március hó 1. napjától határozatlan időre szól.
A használati díj összege: 20.000 Ft/év.
A 2024es évre megállapított használati díjat Használónak időarányosan kellfizetni tekintettel arra, hogy az évből 10 hónap van hátra. Az arányosan fizetendőhasználati díj összege összesen: 16.666 Ft.
Használatba adó jogosult a használati díjat évente módosítani és azt minden évnovember 30ig a Használó tudomására hozni. Ez esetben Használó az elfogadás helyettjogosult a használati jogviszony azonnali felmondására.
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3) A használati díj megfizetése minden év április 30ig esedékes, de legkésőbb a szerződésmegkötését követő 30 napon belül köteles azt a Használó a Használatba adóköltségvetési számlájára befizetni.
4) Az ingatlannal kapcsolatos közterhet a használó viseli.

5) Használó köteles a használat ideje alatt gondoskodni a terület tisztán és rendezettentartásáról.

6) Felek megállapodnak abban, hogy a terület rendeltetésszerű használatához szükségeskarbantartás a Használót terheli. Az esetleges károkért, a károkozás következményeiértHasználó felel. A keletkezett kár(okat) haladéktalanul köteles megtéríteni a Használatbaadónak.

7) Szerződő felek kikötik a rendes felmondás jogát, melyet mindkét fél a másikhozintézett írásbeli nyilatkozattal 30 napos felmondási idővel gyakorolhat. A szerződésmegszűnése esetén Használó köteles a területet Használatba adó részére eredetiállapotban visszaállítva átadni.

8) Ha az ingatlant a Használatba adó közérdekű célra kívánja felhasználni, az. önkormányzátnak a területre szüksége van, úgy erre való hivatkozással Használátba ádó 7jogosult a használati szerződést azonnali hatállyal felmondani.
9) Szerződő feleket súlyos szerződésszegés esetén megilleti a rendkívüli felmondás joga,melyet a másik félhez intézett írásos nyilatkozattal gyakorolhatnak. Súlyosszerződésszegés különösen, ha a Használó nem rendeltetésszerűen használja a területetvagy a használati díj fizetésére vonatkozó rendelkezéseket nem tartja be.
10)Jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Ptk. rendelkezései azirányadóak.

Szerződő felek a jelen szerződést elolvasták, értelmezték, és mint akaratukkal mindenbenmegegyezőt jóváhagyólag saját kezűleg írták alá.
Sárbogárd, 2024, február

ölt A ALEZ AEE
ezazamzeSao0Uata.........00.00 0. .....8..0.

Használatba adó Használó
Felkéri a polgármestert, hogy a testületi ülést követően Molnár László 7000 Sárbogárd, Baj csyZsilinszky utca 33. szám alatti lakost a Képviselőtestület döntéséről tájékoztassa.
Felhatalmazza a polgármestert, és a címzetes főjegyzőt a bérleti szerződés aláírására.Határidő tájékoztatásra: a testületi ülést követően azonnalHatáridő aláírásra: folyamatos
Felelős: polgármester, címzetes főjegyző

19. — Lajtos Gábor rendőr zászlós körzeti megbízotti kinevezéseElőadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogymilyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)



Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

51/2024.(II.9.) határozata
Lajtos Gábor rendőr zászlós körzeti megbízotti kinevezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,, Lajtos Gábor rendőrzászlós körzeti megbízotti kinevezése" c. előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete Lajtos Gábor rendőr zászlós Pusztaegrestelepülés körzeti megbízottjának történő kinevezését támogatja.

Határidő: Sárbogárdi Rendőrkapitányság értesítése: 2024. február 20.Felelős: polgármester

20. — ,Runbogárd" futócsapat támogatási kérelmeElőadó: polgármester
Dr. Sükösd Tamás: évek óta támogatjuk ezt a rendezvényt. Ilyen típusú amatőr futóversenytalán az egyik legnagyobb a vármegyében. Legnagyobb szponzor nem az önkormányzat, hanemFejér Vármegye Önkormányzata. Elnök úr személyes ígéretet tett arra, hogy legalább a tavalyiösszeggel megegyezően az idei évben is támogatja a rendezvényt.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

52/2024.(II.9.) határozata
ssRunbogárd" futócsapat támogatási kérelméről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a ,, Runbogárd" futócsapattámogatási kérelme" c. előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. évi költségvetésében 300.000.Ft. támogatási összeget biztosít az s VII. Runbogárd Futóverseny és családi futónap"rendezvényre.

Határidő: 2024. évi költségvetés készítése
támogatásra: 2024. március 1.Felelős: címzetes jegyző
polgármester
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21. — Sárbogárd Város Polgármestere 2/2017. számú Cafeteriajuttatási szabályzatánakmódosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghozkapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a Cafeteriát két részre kell osztani, mert nem egész az idei év önkormányzaticiklus vonatkozásában.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

53/2024.(1I.9.) határozata
Sárbogárd Város Polgármestere 2/2017. számú

Cafeteriajuttatási szabályzatának módosításáról
Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselőtestülete megtárgyalta , Sárbogárd VárosPolgármestere 2/2017. számú Cafeteriajuttatási szabályzatának módosítása" tárgyúelőterjesztést és az alábbi határozatot hozta:Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a 2/2017. számú szabályzatot azalábbiak szerint módosítja:

1. A szabályzat 6. pontja az alábbiak szerint módosul:
6. Amennyiben a polgármester a nyilatkozat határidőben történő megtételét önhibájábólelmulasztja, a cafetériajuttatás teljes összegét a Széchenyi kártyára utalja át Önkormányzat.Amennyiben a polgármester a nyilatkozat határidőben történő megtételét önhibáján kívülmulasztja el, az akadályoztatása me gszűnését követő legfeljebb 5 munkanapon belül kötelesa nyilatkozatot a Gazdasági Osztályra eljuttatni.

2. A szabályzat 7. pontja az alábbiak szerint módosul:
7. Sárbogárd Város Önkormányzatánál a polgármestert megillető cafetériajuttatás évesösszege nem lehet alacsonyabb az illetményalap ötszörösének megfelelő összegnél. Acafetériajuttatás éves összege biztosít fedezetet az egyes juttatásokhoz kapcsolódó, ajuttatást teljesítő munkáltatót terhelő közterhek megfizetésére is. A tárgyévben i génybe nemvett összeg a következő évre nem vihető át.

3. A szabályzat 10. pontja az alábbiak szerint módosul:

10. A cafetériajuttatási keret tárgyévre vonatkozó — jogviszonya időtartamávalidőarányosan megállapított — mértéknél kevesebbet igénybe vevő polgármester részére akülönbözet — a polgármester által a szabályzat 2. függeléke szerinti nyilatkozatbanmeghatározott módon — decemberben kiadásra kerül.
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4. A szabályzat 11. pontja az alábbiak szerint módosul:11. A polgármester Széchenyi Pihenő Kártya juttatásban részesül:
Széchenyi Pihenő Kártya: A juttatásra csak a polgármester jogosult, de aSzéchenyi Pihenő kártyájához társkártya igényelhető a közeli hozzátartozókrészére a kibocsátótól. A társkártyával rendelkező hozzátartozót apolgármesterrel megegyező jogosultságok illetik meg az elektronikusutalványok felett. A kártya igénylését a polgármester egyénileg intézi az általakiválasztott banknál. A juttatás folyósításához számlaszerződést köt, melytartalmazza a számlaszámot. A szerződést a személyzeti feladatok ellátásávalmegbízott ügyintézőnek leadja, aki azt tová bítja a Gazdasági Osztálynaknevezett cafetéria nyilatkozata mellé.
A juttatás összegét az Szja törvényben meghatározott mértékű adó és járulékterheli. A polgármester nyilatkozata mellé a Szabályzat 1. függeléke szerintinyomtatványt kell csatolni.

5. A Cafetériajuttatási Szabályzat egyéb rendelkezései változatlanok..

A képviselőtestület utasítja a jegyzőt, hogy a határozatban foglaltak végrehajtásárólintézkedjen.

Határidő: A polgármester nyilatkozatának átvételére: minden év március 01ig.A polgármester nyilatkozata szerinti juttatásának kifizetésére: tárgyév május 20ig, de legkésőbb adott év december 31ig.Felelős: címzetes főjegyző

22. — Téli igazgatási szünet elrendelés
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghozkapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: kell róla dönteni. Kettő nap. A megyei is meghozta már ezt a döntést. Azegész államigazgatási szektorban igazgatási szünet lesz a megjelölt napokon.Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
54/2024.(1II.9.) határozata

Téli igazgatási szünet elrendeléséről

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestülete megtárgyalta a "Téli igazgatási szünetelrendelése" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal 2024.évi munkarendjében 2024. december 30i és 31i munkanapokon igazgatási szünetet rendel el.
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A Képviselőtestület az elrendelt igazgatási szünet kapcsán — a zavartalan feladatellátásérdekében — felkéri a címzetes főjegyzőt a szükséges munkaszervezési intézkedésekmegtételére, valamint arra, hogy az elrendelt igazgatási szünetről a társhatóságokat előzetesentájékoztassa.

A Képviselőtestület felkéri továbbá a címzetes főjegyzőt, hogy a téli igazgatási szünetelrendeléséről szóló képviselőtestületi határozatot 2024. március 1jéig a helyben szokásosmódon tegye közzé.

Határidő: 2024, március 1.
Felelős: címzetes jegyző

23. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.
Borbély Sándor: az Árpád utcában a volt szikvíz üzem területén nagy a forgalom. Kamionok,teherautók közlekednek. Valamilyen cég szeretne idetelepülni?
Dr. Sükösd Tamás: a Jüllich Technology logisztikai céggel tárgyal. Lehet, hogy közben le isszerződött. Köthető az SK Innovation Iváncsához, valamilyen logisztikai raktárbázisnakszeretnék kibérelni a nagy csarnoknak — úgy tudom — első részében a felét. Ipari raktártszeretnének 23 évre 5.000 m2 nagyságú területen.
Nedoba Károly: nincs bejelentésem. Köszönöm.
Tóth Béla: nincs bejelentésem. Köszönöm

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.
Erős Ferenc: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.
Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Egyéb bejelentés nem volt,Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt
a nyílt ülést 10.32 órakor bezárta.

úti
A bDr. Sükösd Tamás ADr. Venicz Anitapolgármester

címzetes főjegyző

— lt 34
K Ó LATóth Béla

TŐS Ferencképviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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